
„POWIEDZ NIE PRZEMOCY” II EDYCJA … PODSUMOWANIE PROJEKTU 

Projekt został objęty Patronatem Rady Dzielnicy XIV Czyżyny  
oraz Rady Dzielnicy XVIII Nowa Huta 

Projekt był realizowany przez VIII Komisariat Policji w Krakowie  
oraz Zespół Szkolno – Przedszkolny nr 9 w Krakowie 

 

Dlaczego taki projekt? 

Chcieliśmy: 

 zwiększyć świadomość problemu, jakim jest „przemoc szkolna”, w tym roku 
skoncentrowaliśmy się na klasach 1-3, 

 dostarczyć wiedzy na temat „złości”, dlaczego się złościmy, jakie są strategie radzenia 
sobie ze złością, co się za złością kryje, 

 przyczynić się do kształtowania postawy odpowiedzialności za bezpieczeństwo dzieci, 
 wypracować metody diagnozy w klasie w oparciu o strukturę klasy oraz role grupowe. 

W ramach projektu zrealizowaliśmy: 

1. Warsztaty profilaktyczne prowadzone przez policjantów z Ogniwa ds. Prewencji 
Kryminalnej Nieletnich i Patologii Wydziału Prewencji Komisariatu Policji VIII  
w Krakowie : asp. szt. Radosława Zębalę oraz sierż. Kamila Kulisia. 

2. Konferencję „Przemoc w klasach młodszych – co jeszcze mogą zrobić dorośli?”  
– 65 uczestników. 

3. Konkurs na „Najpiękniejszą bajkę przeciw przemocy z Nową Hutą w tle”. 
4. Konkurs SLEEVFACE – ubieram się w książkę. 
5. Przeprowadziliśmy ankietę ewaluacyjną dotyczącą projektu. Kwestionariusz składał 

się z 8 pytań , w tym 5 zamkniętych i 3 otwartych. Ankietę wypełniło 40 osób. Poniżej 
wyniki 5 wybranych pytań. 

 

 

 

 

 

 



Pytanie: 

Czy chciałby Pan/i podzielić się ogólną opinią na temat całego projektu? 

Odpowiedzi ankietowanych: 

 
Bierzemy udział już w II edycji, uważam, że tematyka , zadania , realizacja i sam pomysł 

projektu - super! Tak trzymać ! 
 

 
Wartościowy i ciekawy. 

 
 

Podoba mi się organizacja. 
 
 

Projekt jest bardzo potrzebny  i ważny , ale w tym roku szkolnym są trudności z jego realizacją 
ze względu na odwołane zajęcia w szkole ( nie wiadomo jak to długo potrwa). Termin oddania 
prac konkursowych w obecnej sytuacji jest zbyt krótki. Proponowałabym zmienić, wydłużyć 
termin oddawania prac konkursowych  - w zależności od sytuacji w kraju.  -  np. na czerwiec. 

 
 

Dobra formuła, ciekawe zadania. 
 
 
 

Proponuję kontynuować projekt w przyszłości. 
 
 

Ciekawa forma projektu, ciągle aktualne tematy, nigdy mało wiedzy na te tematy, treści oparte 
na aktualnych statystykach i poparte przykładami z życia, interesujące spotkania  

z profesjonalistami. 
 
 

Dzięki projektowi angażujemy się na bieżąco w tematykę "agresji szkolnej", warsztaty dla 
uczniów, spotkania dla rodziców, konferencja dla nauczycieli - bardzo pomocne. 

 
 

Dobry pomysł. 
 
 

Uczestniczyłam w programie po raz pierwszy, więc nie mogę wypowiedzieć się o całości.  
 
 

Wartościowy i ciekawy. 
 
 

Uważam, że to bardzo dobre przedsięwzięcie. 
 
 

Zdobyłam nową wiedzę i wykorzystuję ją w codziennej pracy z uczniami. 
 

 

 



Pytanie: 

Jakie tematy powinny zostać uwzględnione przy organizacji podobnych konferencji 
w przyszłości? 

Odpowiedzi ankietowanych: 

 
Zagrożenia w sieci, uzależnienia dzieci od komputera, smartfona. 

 
 

Trudne zachowania uczniów spowodowane sytuacją rodzinną, przemoc emocjonalna ze 
strony grupy uczniów kierowana wobec nauczyciela. 

 
 

Szkolenia dla rodziców - tematyka ta sama. 
 
 

Depresja u dzieci i młodzieży. 
 
 

Związane z praktycznymi wskazówkami - tak jak to było na tegorocznej konferencji. Tematy 
ciekawe z konkretnymi przykładami i rozwiązaniami trudnych sytuacji w klasie. 

 
 

Kolejny raz tematy dobrane idealnie. Prelegenci SUPER! 
 
 

Takie, które można praktycznie wykorzystać w pracy z klasą. Tegoroczne bardzo ciekawe  
i bardzo ciekawie prowadzone. 

 
 

Problemy zdrowia psychicznego ich wpływ na relacje z rówieśnikami. 
 
 

Przemoc domowa, blaski i cienie Internetu. 
 

 
Wykłady dopasowane idealnie. Wykładowcy - wysoki poziom ! 

 
 

Nie wiem, te były bardzo ciekawe i przydatne, wykorzystam w pracy, planujemy też nawiązać 
współpracę z Prelegentami i zaprosić do szkoły, na warsztaty, spotkania z rodzicami, radę 

pedagogiczną. 
 
 

Przemoc rodzinna. 
 
 

Interesuje mnie wszystko, co dotyczy bezpieczeństwa uczniów. 
 

 

 

 



Pytanie: 

 

Pytanie: 

 

Jak ocenia Pan/i przydatność przekazanych 
informacji dla Pana/i dalszej pracy?                            

1 - nieprzydatne

Jak ocenia Pan/i ogólną wartość 
merytoryczną konferencji? (40 odpowiedzi)

1 - bardzo słabo

 

 

12%

88%

Jak ocenia Pan/i przydatność przekazanych 
informacji dla Pana/i dalszej pracy?                            

(40 odpowiedzi)
2 3 4 (5 osób) 5 - bardzo przydatne (35 osób)

12%

88%

Jak ocenia Pan/i ogólną wartość 
merytoryczną konferencji? (40 odpowiedzi)

2 3 4 (5 osób) 5 - bardzo dobrze (35 osób)

 

 

Jak ocenia Pan/i przydatność przekazanych 
informacji dla Pana/i dalszej pracy?                            

bardzo przydatne (35 osób)

merytoryczną konferencji? (40 odpowiedzi)
bardzo dobrze (35 osób)



Pytanie: 

 

Analiza otrzymanych wyników pozwala stwierdzić, że we wszystkich wymiarach ocenianych 
przez uczestników konferencji oceny były bardzo dobre
DZIĘKUJEMY PRELEGENTOM
Szkolnej i Dydaktyki Akademickiej w Instytucie Pedagogiki Uni
pani Magdalenie Michnowicz na co dzień pracującej w Centrum Profilaktyki 
Społecznej PARASOL oraz pod
Policji w Krakowie ! 

 

 

 

Jak ocenia Pan/i organizację konferencji ?         

1 - bardzo słabo

Analiza otrzymanych wyników pozwala stwierdzić, że we wszystkich wymiarach ocenianych 
przez uczestników konferencji oceny były bardzo dobre – raz jeszcze BARDZO 
DZIĘKUJEMY PRELEGENTOM, pani dr Małgorzacie Turczyk z Zakładu Pedagogiki 
Szkolnej i Dydaktyki Akademickiej w Instytucie Pedagogiki Uniwersytetu Jagiellońskiego, 

Magdalenie Michnowicz na co dzień pracującej w Centrum Profilaktyki 
podinsp. Wojciechowi Chechelskiemu z Komendy Wojewódzkiej 

 

 

 

 

 

5%

95%

Jak ocenia Pan/i organizację konferencji ?         
(40 odpowiedzi)

2 3 4 (2 osoby) 5 - bardzo dobrze (38 osób)

 

Analiza otrzymanych wyników pozwala stwierdzić, że we wszystkich wymiarach ocenianych 
raz jeszcze BARDZO 

, pani dr Małgorzacie Turczyk z Zakładu Pedagogiki 
wersytetu Jagiellońskiego, 

Magdalenie Michnowicz na co dzień pracującej w Centrum Profilaktyki i Edukacji 
insp. Wojciechowi Chechelskiemu z Komendy Wojewódzkiej 

Jak ocenia Pan/i organizację konferencji ?         

bardzo dobrze (38 osób)



WYNIKI KONKURSU 

 „Myślicie, że to bajka? To teraz zamknijcie oczy, pomyślcie marzenie, a potem rozwińcie 
skrzydła i... spełnijcie swój sen!” 

Anna Świąć „Błękitna Kraina” 

 

Bardzo dziękujemy za Wasze komiksy i opowieści, które napisaliście. Za ich sprawą 
przenieśliśmy się w różne rejony Nowej Huty, poznaliśmy ciekawych bohaterów i wraz  
z nimi znajdowaliśmy wyjście z trudnych sytuacji. WSZYSTKIM dzieciom bardzo 
gratulujemy wyobraźni i świetnego pióra!  



WYNIKI KONKURSU 
 

„Dobre zdjęcie to wiedzieć, gdzie się ustawić.” 

Ansel Adams 

Czym jest Sleeveface? Z całą pewnością jest to doskonały pomysł na świetną zabawę. Dla 
Nas był to też sposób na promowanie czytelnictwa. Sleeveface to wykonanie fotografii,  
w której wykorzystuje się okładki m.in. książek. Potem trzeba już tylko wiedzieć, gdzie się 
ustawić… 

 



 

Miejsce I  

 



 

Miejsce II

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Miejsce III 

 

 

 

 



Wyróżnienie  

 

 

 

 



Bardzo serdecznie dziękujemy panu Jerzemu Woźniakiewiczowi, dyrektorowi Wojewódzkiej 
Biblioteki Publicznej w Krakowie, panu Mariuszowi Bodajowi MB-FOTO, panu Tomaszowi 
Batko za dotychczasową współpracę i  zaangażowanie przy projekcie! 

 

POZDRAWIAMY I DZIĘKUJEMY!  
Pedagog mgr Joanna  Gondek & asp. szt. Radosław Zębala  
Do zobaczenia za rok! 

Joanna Gondek 

 

 

 


